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Course Syllabus 

 

Subject:  Chinese                               Grade: 5                              SY: 2023 - 2024 

Teacher: Hector Tung                              Email:   htung@disk.kh.edu.tw 

 

 

Course Description: 

The purpose of this module is to develop the students’ ability in accurately comprehending and flexibly 

applying the language of our nation. Our aim is to equip the students with ability to listen, speak, read, 

and write; and the ability to use language to fully express the emotions, expand and mind, mold the 

character, develop the thoughts, and solve problems. The students will also be trained to effectively 

apply Chinese language in thinking, comprehension, discussion, appreciation, and creation, so that their 

life experience can expanded with diversified. At the same time, the students will be able to experience 

the Chinese culture via language learning, and also get to know the cultures of different races and 

countries.  

 

Course Requirements: 

● The course will be conducted through lectures, discussions, practice materials, class activities, 

and student presentations. Students are strongly encouraged to raise questions and make 

comments in class. Participation is the key to success. 

● Students are required to complete each assignment by the date that it is assigned. Staying on 

track with assignments will facilitate understanding of the class materials.  

● Assignment materials are available to each student and will be posted on google classroom. If 

there is difficulty in completing the assignments, the teacher must be notified before class the 

next day.  

● Note that there are consequences for late submission, Assignments submitted later than 7 days 

after the deadline receive a mark of zero, unless Special Consideration is approved. If a student 

hand in his/her assessment item after the due date/time a penalty of 5% of the total mark 

allocated for the assessment item is deducted per day for the first 7 days (including weekends 

and public holidays) after which the assigned work is not accepted.  

● Students are encouraged to communicate concerns to teachers and ask for help as needed 

throughout the school year.  

● Students are expected to be prepared for class, bring only necessary class items to class, be on 

time for class, speak the target language in class, organize their own class materials with 

folders and keep their work neat and tidy.  



● Students will observe all school policies as outlined in the DISK Handbook. This includes arriving 

to school on time, abiding by the dress code and speaking only English on the school grounds. 

● Students will observe all school policies on Academic Honesty, as outlined in the DISK 

Handbook. All cases of academic misconduct (such as cheating on tests or plagiarism) will 

automatically result in a "Fail" grade for the assignment, in addition to any sanctions that may 

be imposed by the School Discipline office. 

 

Textbooks: 

康軒五年級國語課本(五上)(五下) 

Grade 5A/5B Chinese Textbooks & Workbooks published by Kang Hsuan Educational Publishing Group. 

 

 

Classroom Rules and Expectations: 

 

1. Be on time for class. 

2. Students are expected to be prepared for class, bring only necessary class items to class, be on 

time for class, speak the target language in class, organize their own class materials with folders 

and keep their work neat and tidy.  

3. Be attentive and participate in discussions. Do not interrupt when others speak. 

4. Discipline yourself in learning process and follow the classroom rules. 

5. Hand in your homework/ assignment on time. 

 

 

 

 

Class Materials Required: 

1.國語課本、習作、作業本 (9x10 格 16K/B5)  

   Text Book, Student Workbook, Character Practice Book 

2.文具用品 Stationery  

 

Assessment: 

• 30%  Class Participation & Seatwork, Homework 

• 30%  Minor Projects, Portfolio, Unit Tests & Major Projects  

• 30%  Quarter Exam/Assessment 

• 10%  Deportment 



TOTAL 100% 
 

Quarter One - Pacing Guide 

(將依最新版課本斟酌調整) 

Week  CHAPTER/LESSON TARGET/PAGES 

Week 1 - Introduction to the class, rules, procedures 

熟練並完成第一課的生字、詞語/短語、字音字形、閱讀理解、成語、習作本 

Week 2  熟練並完成第一課的生字、生詞/短語、字音字形、閱讀理解、成語、習作本 

Week 3  熟練並完成第三課的生字、生詞/短語、字音字形、閱讀理解、成語、習作本 

Week 4  熟練並完成第三課的生字、生詞/短語、字音字形、閱讀理解、成語、習作本 

Week 5  熟練並完成第五課的生字、生詞/短語、字音字形、閱讀理解、成語、習作本 

Week 6  熟練並完成第五課的生字、生詞/短語、字音字形、閱讀理解、成語、習作本 

Week 7  熟練並完成第五課的生字、生詞/短語、字音字形、閱讀理解、成語、習作本 

Week 8  Review material for exams - Quarter Exams 

Week 9  複習五上大考範圍 

 

 

Quarter Two - Pacing Guide 

 

Week  TOPIC/LESSON TARGET 

Week 10  熟練並完成第八課的生字、生詞/短語、字音字形、閱讀理解、成語、習作本 

Week 11  熟練並完成第八課的生字、生詞/短語、字音字形、閱讀理解、成語、習作本 

Week 12  熟練並完成十課的生字、生詞/短語、字音字形、閱讀理解、成語、習作本 

Week 13  熟練並完成第十課的生字、生詞/短語、字音字形、閱讀理解、成語、習作本 



Week 14  熟練並完成第十二課的生字、生詞/短語、字音字形、閱讀理解、成語、習作本 

Week 15  熟練並完成第十二課的生字、生詞/短語、字音字形、閱讀理解、成語、習作本 

Week 16  熟練並完成第十二課的生字、生詞/短語、字音字形、閱讀理解、成語、習作本 

Week 17  Review material for exams - Quarter Exams 

Week 18  複習五上大考範圍 

Week 19  複習五上課本內容 

 

 

Quarter Three - Pacing Guide 

(將依最新版課本斟酌調整) 

Week  TOPIC/LESSON TARGET 

  Week 20  Introduction to the class, rules, procedures 

熟練並完成第一課的生字、生詞/短語、字音字形、閱讀理解、成語、習作本 

Week 21  熟練並完成第一課的生字、生詞/短語、字音字形、閱讀理解、成語、習作本 

Week 22  熟練並完成第三課的生字、生詞/短語、字音字形、閱讀理解、成語、習作本 

Week 23  熟練並完成第三課的生字、生詞/短語、字音字形、閱讀理解、成語、習作本 

Week 24  熟練並完成第五課的生字、生詞/短語、字音字形、閱讀理解、成語、習作本 

Week 25  熟練並完成第五課的生字、生詞/短語、字音字形、閱讀理解、成語、習作本 

Week 26  熟練並完成第五課的生字、生詞/短語、字音字形、閱讀理解、成語、習作本 

Week 27  Review material for exams - Quarter Exams 

Week 28  複習五下大考範圍 

 

 

Quarter Four - Pacing Guide 



 

Week  TOPIC/LESSON TARGET 

Week 29  熟練並完成第八課的生字、生詞/短語、字音字形、閱讀理解、成語、習作本 

Week 30 熟練並完成第八課的生字、生詞/短語、字音字形、閱讀理解、成語、習作本 

Week 31  熟練並完成第十課的生字、生詞/短語、字音字形、閱讀理解、成語、習作本 

Week 32  熟練並完成第十課的生字、生詞/短語、字音字形、閱讀理解、成語、習作本 

Week 33  熟練並完成第十二課的生字、生詞/短語、字音字形、閱讀理解、成語、習作本 

Week 34  熟練並完成第十二課的生字、生詞/短語、字音字形、閱讀理解、成語、習作本 

Week 35  熟練並完成第十二課的生字、詞語和語法及補充的成語 

Week 36  Review material for exams - Quarter Exams 

Week 37  複習五下大考範圍 

Week 38  複習五下課本內容 

 

 


